



НАЦЫЯНАЛЬНЫ СХОД РЭСПУБЛІКІ БЕЛАРУСЬ НАЦИОНАЛЬНОЕ СОБРАНИЕ РЕСПУБЛИКИ БЕЛАРУСЬ

САВЕТ РЭСПУБЛІКІ СОВЕТ РЕСПУБЛИКИ

вул. Чырвонаармейская, 9, 220016, г. Мінск
тэл. (017) 327 46 74, факс (017) 327 23 18
ул. Красноармейская, 9, 220016, г. Минск
тел. (017) 327 46 74, факс (017) 327 23 18
E-mail: cr@sovrep.gov.by

ПАЛАТА ПРАДСТАЎНІКОЎ ПАЛАТА ПРЕДСТАВІТЕЛЕЙ

Дом Урада, 220010, г. Мінск
тэл. (017) 222 35 14, факс (017) 327 37 84
Дом Правительства, 220010, г. Минск
тел. (017) 222 35 14, факс (017) 327 37 84
E-mail: kc1@house.gov.by

Минск, 15 июля 2015 года

Уважаемый господин Председатель!

11 октября 2015 года состоятся выборы Президента Республики Беларусь.

Приглашаем делегацию Парламентской ассамблеи Организации по безопасности и сотрудничеству в Европе принять участие в международном наблюдении за выборами Президента Республики Беларусь.

Аккредитация международных наблюдателей будет осуществляться Центральной комиссией Республики Беларусь по выборам и проведению республиканских референдумов.

Заявления на аккредитацию по прилагаемой форме просим направить до 25 сентября по факсу +375 17 327 37 84 или +375 17 327 19 03.

Примите, уважаемый господин Председатель, уверения в нашем весьма высоком к Вам уважении.

Председатель
Совета Республики
Национального собрания
Республики Беларусь

Михаил Мясникович

Председатель
Палаты представителей
Национального собрания
Республики Беларусь

Владимир Андрейченко

Его Превосходительству
Господину Илкке Канерве,
Председателю Парламентской ассамблеи
Организации по безопасности и сотрудничеству в Европе

Копенгаген

Minsk, July 15, 2015

Dear Mr. President,

On October 11, 2015 the election of the President of the Republic of Belarus will be held.

We would like to invite the delegation of the Parliamentary Assembly of the Organization for Security and Cooperation in Europe to take part in the international observation of the election of the President of the Republic of Belarus.

International observers will be accredited by the Central Commission of the Republic of Belarus on Elections and Holding Republican Referenda.

We kindly ask to send the applications for accreditation by September, 25 by fax +375 17 327 37 84 or +375 17 327 19 03. The application forms are attached.

We avail ourselves of this opportunity to renew to you, dear Mr. President, the assurances of our highest consideration.

Chairman of
the Council of the Republic of
the National Assembly
of the Republic of Belarus
(signature)

Mikhail Myasnikovich

Chairman of
the House of Representatives of
the National Assembly
of the Republic of Belarus
(signature)

Vladimir Andreichenko

**His Excellency
Mr. Illka Kanerva,
President of the Parliamentary Assembly of
the Organization for Security and Cooperation in Europe**

Copenhagen